
„Jedovatého obilí z Ukrainy je jen trochu“,
politici v ODS klidní český národ. Sami ho
jistě nejedí, pod vedením cizích pánů k
sebedestrukci
- CZ24 News | 1. května 2023

ČESKO: Spor kolem importu jedovatého obilí z UKrajiny nabírá bizarních podob. Hlavní protagonisté
z řad vládnoucí ODS vymýšlejí jednu perlu za druhou. Jednou halasně s kumpány ze SPOLU trvdí, že
obilí je testováno, aby je následně usvědšila zpráva kontrolního orgánu, že se na výsledky testu
teprve čeká. Jindy zase tvrdí, že je ho jen „trochu“ a nic se tedy neděje. Vždyť se přece může
poškodit zdraví jen pár Čechům, že?! Čechů a ostatních nevyvolených národů je přece dost.
Oni sami a jejich samozvaní vyvolení páni ho přece jíst nebudou, chce se mi dodat! Stejně
jako na Ukrajině.

Proto Češi jezte dál jedovaté obilí a my mezitím budeme hledat „evropské řešení“ zní z řad
nové ODS. Chránit zdraví vlastního obyvatelstva a odmítat ukrajinské obilí je prý špatné.

O problémech s kvalitou ukrajinského obilí se mluvilo již léta a tamější vládnoucí elety se jen
ukrajinskému národu vysmívaly.

Nebo snad věříte, že prezident ukrajinský Zielenski, bývalý premiér Ukrajiny Grojsman,
oligarchové Pinchuk, Kolomojsky atd. někdy jedovaté ukrajinské obilí jedli?! Uplně stejně
se chovají jejich soukmenovci a jejich služebníci v provincii zvané Česko. Jen ti služebníci
se neuvědomují, že jsou pro pány pouze spotřební materiál a budou následně rovněž
obětováni. Řežou si tedy větev, na které sami sedí a pak se budou divit až spadnou dolů a
zabijí se.

Přídomek jedovaté si ukrajinské obolí zaslouží právem. Opakovaně v něm byly nalezeny nepovolené
hladiny pesticidů a obilí je rovněž podle všecho geneticky modifikováno.

Nepřipomíná to čtenáři trávení Čechů vakcínami proti koronaviru?! Kde jsou dneska
protagonisté toho očkování, proč se k němu již nehlásí?!
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Krize kolem jedovatého ukrajinského obilí připomíná lživé režimní kampaně ohledně očkování proti
koronaviru, Také se lhalo o bezpečnosti a účinku vakcín, ačkoliv jejich výrobci od začátku o
vakcínách prokazatelně lhali. Na snímku je ředitel výrobce vakcín Bourla, který se na lžích o
účincích vakcín sám aktivně podílel. Povolá ho někdo k odpovědnosti?
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